
Protokoll fört vid årsmöte i PRO Sköns Södra 2020- 02- 18 

 
Plats: Festlokalen Hagakyrkan 

Tid:  13.00-15.00 

 

Närvarande medlemmar 101 som blir röstlängd. 

 

Ordförande Kjell Andersson hälsade alla välkomna, närvaro även av distriktets ordförande Bengt 

Persson. Dagens underhållare, Karolina och Joakim Backlund (Karro & Jocke) hälsades mycket 

välkomna för att underhålla oss med sång och musik och lite allsång i 50 minuter.  

Det blev mycket applåder och Kjell tackade för en mycket bra underhållning. 

 

Nu tar vi en stunds gemytlig samvaro och dricker en kopp kaffe och äter en god smörgås. 

 

§1 Årsmötets öppnande 

 Kjell Andersson kände sig manad att avbryta sorlet runt alla bord. Han hoppades att alla 

var nöjda med fikat och förklarade årsmötet öppnat. 

 Kjell sammanfattade det gångna verksamhetsåret som genomförts på ett bra sätt, och att vi 

har följt den beslutade verksamhetsplanen. Tillslutningen på våra medlemsmöten har varit 

mycket god. Styrelsens arbete har förts i god anda, med bra diskussioner och med bra 

närvaro av ledamöter och ersättare. Kjell informerade om vad som står i PRO:s stadgar §4 

som handlar om föreningarnas uppgift. 

 

 Vid årets slut var vi 787 huvudmedlemmar plus 28 föreningsmedlemmar varav 60% är 

kvinnor. Nya medlemmar 48 och avlidna medlemmar 37. 

 

 Parentation 

 Parentation över de 37 medlemmar som avlidit under året. Kjell Andersson talade och Våra 

tankar går till deras Nära och Kära. Folke Lundell tände ett ljus och vi höll en tyst minut. 

 

§2 Årsmötets behöriga utlysande 

 Det meddelades på förra medlemsmötet och finns på vår hemsida, Facebook samt utskick 

på gruppmail i god tid före mötet. 

 Beslut: Att godkänna årsmötets behöriga utlysande. 

 

§3 Fastställande av dagordning 

 Beslut: Den utdelade dagordningen godkändes och fastställdes. 

 

§4 Nya medlemmar och tackkort 

 Christer Höglund läste upp namnen på 10 nya medlemmar som beviljades medlemskap och 

hälsades varmt välkomna. Gerd Berg, Martin Jägesten, Massiel Lilja, Ann-Kristin Engberg, 

Birgitta Astner, Kersti Renander, Sonia Mena, Roger Öjdahl, Ingrid Bergqvist samt 
Christina Rogander. 

  Tackkort: Gertrud Staaf, 

 

§5 Val av presidium för årsmötet 

 Beslut: Till presidium för årsmötet valdes 

a. Ordförande Bengt Persson. 

b. Sekreterare Folke Lundell. 

 

§6 Val av två justerare 

 Beslut: Till protokolljusterare utöver ordförande, valdes Ann-Sofie Östling och  

Assar Jansson. 

 

 

 



§7 Val av två rösträknare 

 Beslut: Protokolljusterarna valdes också till rösträknare. 

 

§8 Årsredovisningen för 2019 

 Årsredovisningen delades ut vid entrén för genomläsning. Mötesordförande Bengt Persson 

gjorde en sammanfattning av årsredovisningen och läste rubrikerna för kommentarer. 

Slutordet läser vi själva, och årsredovisningen är undertecknad av styrelsen. 

 Beslut: Mötet godkände årsredovisningen och den läggs till handlingarna. 

 

§9 Revisionsberättelsen 

 Den av de förtroendevalda revisorerna Per Linnes och Jan-Åke Halvarsson sammanställda 

revisionsberättelse lästes av Jan-Åke Halvarsson. 

 Beslut: Revisionsberättelsen godkändes och läggs till handlingarna. 

 

§10 Fastställande av resultat och balansräkningen för 2019 

 Beslut:  Resultat- och balansräkningen godkändes, och läggs till handlingarna. 

 

§11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Revisorerna föreslår i revisionsberättelsen att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2019 års 

verksamhetsår. 

 Beslut: Mötet tog beslut att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

§12 Styrelsens storlek av ledamöter och ersättare 

 I dag består styrelsen av 9 ledamöter och 6 ersättare. 

Beslut: Att denna storleksorning kvarstår 

 

§13 Val av styrelse 

 I tur att avgå: Kassör Gunnel Pettersson, Studieorganisatör Evert Nederberg, 

 Ledamöter i styrelsen Christer Höglund, Kerstin Hedin. 

 Ersättare Stig Löf, Arne Hellgren, Reine Nordvall, Birgith Bäckström, Barbro Cronsten, 

och Hans Lambertsson. 

 Revisor Per Linnes. Revisorersättare Gudrun Gustafsson och Hans-Gunnar Deldén. 

 Valberedning Calle Fröberg, Gudrun Gustafsson och Inger Berggren. 

  

 Beslut om styrelsesammansättning för år 2020 

 Kassör  2år Gunnel Pettersson  Omval 

 Studieorganisatör 2år Evert Nederberg  Omval 

 Ledamot  2år Kerstin Hedin   Omval 

 Ledamot  2år Birgith Bäckström  Nyval 

 Ersättare  1år Stig Löf   Omval 

 Ersättare  1år Reine Nordvall  Omval 

 Ersättare  1år Barbro Cronsten  Omval 
 Ersättare  1år Hans-Gunnar Deldén  Nyval 

 Ersättare  1år Christina Sandgren  Nyval 

 Ersättare  1år  Kjell-Åke Östling  Nyval 

§14 Val av revisorer 

 Revisor  2år  Per Linnes   Omval 

 Ersättare  1år  Gudrun Gustafsson  Omval 

§15 Val ombud Fonus 1år Väljs vid konstitueringen 

§16 Val av valberedning 1år Calle Fröberg (sammankallande) Omval 

 3 ledamöter  1år Inger Berggren  Omval 

    1år  Gudrun Gustafsson  Omval 

 

§17 Motioner och föranmälda frågor 

 Det fanns inga motioner eller föranmälda frågor. 

 



§18 Information från styrelsen 

 Inge Widén informerade om att den 5/3 kl.12:00 – 15:00 på träffpunkten Café Bosvedjan 

serveras det våfflor med sylt och grädde samt kaffe. 

 

 Studiebesök: Den 10/3 kl.16:00 Blir det studiebesök på Gambrinushallen med Kåseri  

och 3 rätters buffémat. Anmäl deltagande till Reine Nordvall som är ansvarig  

 

 Studiebesök: Inge rapporterade från en studiebesöket på Heffnersgården den 11/2 där 

vissa frågor ej kunde besvaras och svar skulle komma på årsmötet:  

Enligt Kommunens lokalstrateg Mats Abramson informerade Inge om särskilt boende för 

äldre. Just nu finns det 22 äldreboenden med 923 permanenta platser. Det finns 5 

servicehus med 239 platser och 85 kortvårdsplatser fördelat på boendena. 

Totalt antal platser är 1162 st. 

 Prognosen för framtiden visar att den äldre befolkningen kommer att dominera i de 

centrala delarna av kommunen. Uppskattningsvis behöver ca. 380 st nya äldreboende-

platser tillskapas mellan åren 2021 – 2030. 

 Framtidens äldreomsorg: Inge informerade också om att Vård- och Omsorgsnämnden 

ska arbeta fram ett förslag om framtida boendeformer för äldre, digitalisering, samt 

utvecklad demensvård i samverkan med ledamöter från KPR (Kommunala 

Pensionärsrådet) 

 

 Resor: Inge sa vidare att det finns platser kvar till 5 dagars resan till Norge den 16/5- 20/5 

Information finns på hemsidan och på expeditionen. Anmäl deltagande till reseledarna. 

 

 PRO Bio: Roland Grafström informerade om PRO bio på Filmstaden den 26/2 som ger 

Rolf Lassgårds ”Min pappa Marianne” med fika och film för 100:- 

 

 Demonstrationsresa: Bengt Persson refererade om fjolårets demonstrations resa till 

Stockholm. Bengt informerade om årets demonstrationsresa till Mynttorget i S-holm med 3 

upprop: Jämlik Vård och omsorg i hela landet / Ett Pensionssystem som alla kan leva på / 

Tänderna en del av kroppen. övernattning på Cinderella till Åland den 2-3 juni. Anmälan 

till eran reseledare. 

 

 Bengt sa vidare att distriktets årsmöte äger rum i Ånge den 24/4. 

 

 Därefter lämnade Bengt Persson över ordet till Kjell Andersson, som tackade avgående 

styrelsemedlemmar som medverkat i många år. 

 Det är Christer Höglund, Arne Hellgren och Hans Lambertsson. Hans var ej närvarande. 

 

 Kjell hälsade de nyvalda, Hans Deldén, Christina Sandgren och Kjell Åke Östling 

välkomna till styrelsen. 

 
§19 Avslutning: Kjell tackade presidiet Bengt Persson och Folke Lundell. 

 Bengt tackade för att han och sekreteraren fått förtroendet att leda årsmötet, och  

förklarade årsmötet avslutat. 

 

 Därefter dragning på lotteriet med många fina vinster. 

 

 

 Vid protokollet 2020- 02- 18 

 

 

Folke Lundell Bengt Persson  Ann-Sofie Östling Assar Jansson 

sekreterare  ordförande  justerare  justerare 


